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香港公教婚姻輔導會 

 

 

梁芷凌女士 

婚姻輔導員及家長教育工作員 

 

梁芷凌女士現於香港公教婚姻輔導會任職婚姻輔導員及家長教育工作

員，同時為合資格 FOCCUS婚前評估協調員及訓練員。梁女士是一名天主

教徒，專責天主教教友個人、婚前及婚姻輔導和家長培育工作。自 2012

年起，梁女士加入機構主要負責教友婚前輔導、婚後培育、家長教育及

愛與生命教育工作，有接近十年的婚前個案工作及主持講座和工作坊經

驗。 

梁女士是一名註冊社工，其後亦於香港理工大學取得社會工作文學碩

士，主修家庭本位實務及家庭治療。 

 

 

Ms Cherrie Leung 

Marriage Counsellor & Parent Education Worker 

 

Ms. Leung is a Marriage Counsellor & Parent Education Worker at the Hong 

Kong Catholic Marriage Advisory Council. She is also a registered FOCCUS 

facilitator and FOCCUS facilitator trainer. As a practicing Catholic, Ms. Leung is 

mainly responsible for working with Catholic clients. Ms. Leung has been 

working at HKCMAC in pre-marriage counselling, marriage enrichment, parent 

education work, and Love and Life Education since 2012.     

Ms. Leung is a Registered Social Worker. In Addition, she got a Master of Arts 

in Social Work (Family-Centred Practice & Family Therapy) at The Hong Kong 

Polytechnic University.  

 


